
PREDSEDNIK GROSUPELJSKE OBČINSKE VLADE

Dvig podjetništva
Visoki in gibki šestintridesetletnik še nič ne kaže, da
se je njegov delovnik z izvolitvijo za predsednika
grosupeljske vlade podaljšal na osemnajst pa celo več
ur dnevno. Odgovarja jasno, vendar ne odrezavo, prej
bi lahko rekla prijazno, skoraj toplo. Pa so kljub tetnu
njegovi odgovori trdni, prepričani, kot da bi se bil že
nekaj časa v glavi ukvarjal s težavami, ki tarejo pre-
bivalce grosupeljske občine.

- Gospod Šteger, kaj vas
je najbolj žulilo, ko ste bili
še »navaden« občan in ne
predsednik izvršnega
sveta?

»Visoke cene nekaterih
storitev v javnih podjetjih,
slaba pošta, premalo trgo-
vinskih površin, relativno
zamorjen način življenja...
Grosuplje je očitno res le ne-
kakšno spalno naselje, ka-
mor večina prihaja, ker je tu
večja možnost nakupa stano-
vanj in so cene dosegljivejše.
Ni tiste pristne življenjske
vedrine. Kultura, šport...
kar je, temelji le na požrtvo-
valnosti posameznikov,
medtem ko je večini le za do-
ber gmotni položaj.«

- Se ne bojite, da vam bo-
do Grosupeljčani kot prise-
ljencu to kritiko zamerili?
So nasploh zamerljive
sorte?

»Lahko rečem, da Dolenjci
niso zamerljivi. So pa neza-
upljivi do priseJjencev, tudi
sam sem to že skusil. Ravno
zato bi si toliko bolj želel, da
bi jih naši uspehi v teh go-
spodarsko težkih časih pre-
pričali tudi o zmotnosti nji-
hovega odnosa do prise-
ljencev!«

- Kateremu občinskemu
problemu bi po njegovi teži
odmerili prvo mesto? Če je
to sploh mogoče?

»Odločitev sploh ne bo tež-
ka! Ste že vsaj tretji ali četrti
novinar, ki sem mu povedal
to skrivnost: to je lokacija
odlagališča odpadkov. Kjer-
koli že bo, zagotavljam tudi
na tem mestu, da se bo izvrš-
ni svet boril, da bo izdelano
na čim višji ravni, ne da bi
ogrožalo življenje v okolici.

Iščemo rešitev, ki bi veJjala
vsaj za dvajset let«

- Do kdaj naj bi to ure-
dili?

»Nekako do sredine pri-
hodnjega leta je treba prido-
biti lokacijsko, tehnično in
tehnološko dokumentacijo,
da bi konec leta 1991 pričeli
z deli. Cena novega odlaga-
lišča je tolikšna, kot dva ob-
činska proračuna! Ravno za-
to prosim občane, naj pri iz-
biri ne nasprotujejo samo za-
radi osebnih interesov, saj
bodo tako rešitev zavlekli, še
podražili in ogrozili možnost
ekološko varnega življenja
v občini!«

- Katere lokacije bi pri-
šle v poštev?

»V naslednji številki tega
časopisa jih bomo že lahko
natančneje razgrnili.«

- Kaj pa bi lahko imeno-
vali kot drugo in tretjo pri-
oritetno nalogo?

»Vsaj v še nekaj naselij in
vasi je treba pripeljati pitno
vodo in začeti kanalizacijski
sistem, da bomo odplake res
vodili preko prečiščevalnih
naprav. Saj veste, pri nas gre

pač vse v Krko in le čistejša,
varnejša, lepša Krka nam bo
omogočila zakorakati tudi
v tako zaželeni turizem. Tret-
ja naloga pa je nedvomno
dvig podjetništva v občini.
Ker je bilo za to dejavnost
doslej premalo parcel, bo
treba hitro in žal z malo sred-
stvi pridobiti primerne loka-
cije in ugoditi intere-
sentom.«

- Cudno, da razvoja tele-
fonije ni na tej prednostni
listi, vsaj prav pri vrhu ne.
Kako to? To je vendar eden
najhujših kamnov spotike!

Glavni razlog za kritično
stanje telefonije je, da smo
prišli šele v srednjeročni
plan PTT za 1991-95. Zdaj so
dogovori usklajeni, potreb-
nih je še nekaj podrobnosti,
pri kraju pa je že projekt no-
vega prizidka pri sedanji po-
šti, tako da bomo konec leta
1992 ali v začetku 1993 dobili
2.000 novih telefonskih prik-
ljučkov, do leta 2000 pa celo
še 10.000. Zato tega proble-
ma ni več na lestvici nere-
šenih.«

- Ob imenovanju novega
izvršnega sveta so imeli
največ pripomb obrtniki,
češ da ni prav, ker niso za-
stopani v občinski vladi.
Ste temu njihovemu prigo-
voru kako ugodili?

»Res so se bali, da bodo
imeli premalo besede pri od-
ločitvah. Prepričan sem, da
ni tako, saj so obrtniki del
gospodrstva, ki je s podpre-
sednikom izvršnega sveta
Francijem Ahlinom dobilo
v izvršnem svetu pravega
moža. Poleg tega pa smo tu-
di že ustanovili komistjo za
obrtno dejavnost pri IS,
v kateri sta poleg Ahlina še
dva obrtnika - ta komisija
naj bi opozarjala na proble-
me, oblikovanje trga, skup-
no davčno politiko... pri-
pravljen pa je že tudi odlok,
ki znižuje davke za leto 1990
- da ne bi ostali samo pri
besedah!«


